

普通車輛登記號碼網上拍賣

ONLINE AUCTION OF ORDINARY VEHICLE REGISTRATION MARKS

開始日期及時間：2025年2月20日(星期四) 中午12時00分

*結束日期及時間：2025年2月24日(星期一) 中午12時00分

Start Date and Time: 20 February 2025 (Thu) 12:00 noon

*End Date and Time: 24 February 2025 (Mon) 12:00 noon

「拍牌易」網站的二維碼：

QR code of 'E-Auction' website:



下列50個號碼將公開拍賣：

50 marks will be put up for auction:

1. AA 681	14. EA 850	27. KH 9389	39. PZ 911
2. AA 2609	15. EC 115	28. KK 695	40. RR 8377
3. AA 6066	16. EV 6705	29. KT 9010	41. RY 328
4. AD 7111	17. FL 1128	30. KW 1994	42. SJ 3888
5. AP 1161	18. FL 6898	31. LG 618	43. SZ 622
6. AZ 708	19. FY 2339	32. MC 1003	44. TG 591
7. BY 701	20. GF 704	33. MH 105	45. TR 2500
8. CL 9028	21. JC 9366	34. MM 2802	46. VS 911
9. CM 3329	22. JH 522	35. MR 2511	47. XW 911
10. CS 427	23. JL 1974	36. MR 2609	48. YU 148
11. DH 1201	24. JW 1211	37. MT 3612	49. YY 3757
12. DR 214	25. JY 1162	38. MU 381	50. ZL 718
13. DW 608	26. KC 302		

* 拍賣結束日期及時間或會因個別車輛登記號碼的延長時段而不同(如有)。如果在拍賣結束前的最後10分鐘內就某個車輛登記號碼仍有競投出價，則該車輛登記號碼的拍賣結束時間將自動再延長10分鐘，該車輛登記號碼的拍賣時間最多可延長24小時。

* Auction end date and time may be subject to the sliding end time of an individual vehicle registration mark, if any. If a bid is made in respect of a vehicle registration mark within the last 10 minutes before the end of the auction, the auction end time for that particular vehicle registration mark will be automatically extended by another 10 minutes, up to a maximum of 24 hours.

注意 Note:

- 有意參與競投的人士，必須預先以具有數碼簽署功能的「智方便+」，或以有效電子證書和電郵地址註冊成為「拍牌易」用戶。
Those who are interested to participate in the bidding must register for an E-Auction account in advance using 'iAM Smart+' account with digital signing function, or an email address and a valid digital certificate (Personal) issued by authorised certification authorities.
- 成功於「拍牌易」投得車輛登記號碼的人士，必須根據通知電郵內的指示於指定時間內登入「拍牌易」辦理登記買主手續，並以信用卡、「轉數快」或「繳費靈」繳付買價。
Successful bidders are required to follow the instructions in the email notification to login to E-Auction and complete the registration of purchaser procedures, and pay the auction price through online credit card, Faster Payment System ("FPS") or Payment by Phone Services ("PPS") within the prescribed timeframe.
- 有關發售條件和競投人士的須知事項，請瀏覽運輸署「拍牌易」網站 e-auction.td.gov.hk。
For the conditions of sale and points to be noted by bidders, please visit the Transport Department E-Auction website e-auction.td.gov.hk.